

Protokoll fört vid Skogstorps Golf´s styrelsemöte

Datum 2024-03-11
Plats: Orrliden
Närvarande: Satu Verlinna
Michael Petersson
Maria Larsson
Robin Mellqvist
Lena Pettersson
Magnus Sand
Nina Lindström
Ej närvarande: Pär Eriksson

1. Mötets öppnande och godkännande av dagordning

Vice Ordförande förklarade mötet öppnat och dagordningen godkändes.

2. Föregående protokoll

- a. *Godkännande av föregående protokoll*
Vi godkände och lade mötesprotokollet, 2024-02-12, till handlingarna.

3. Orrliden –avstämningar

- a. *Framtid Orrliden*
Pär och Maria har haft möte med Gabbe, RF-SISU, rörande ansökningar för medel till vår aktivtetsyta.
Staketet uppe vid brevlådan är lite snett och vint och behöver åtgärdas.
Antingen korrigeras eller att vi planterar buskar/häck där i stället.
- b. *Kultur & Fritid – uppföljning*
Entrén har vi inte hört något om men den 26:e har vi avstämningsmöte där vi kommer ta upp frågan igen.
Gången från skolparkeringen, genom Orrliden, till klubbhuset ska vara ordningställd innan cupen.

4. Summering av läget i fotbolls- och föreningsverksamheten

- a. *Läget i våra lag*
Herrarnas DM-match blev, en förväntad, förlust men laget börjar komma ihop sig.
Damlaget hade sin första träningsmatch i helgen. Det blev vinst och allt såg bra ut.
Magnus, Robin och Peter hade möte med en av P09's tränare i förra veckan.
Det var ett bra möte där föreningen lyssnade in på lagets önskemål och tankar. Frågorna tas med till fotbollskommittén för vidare utredning.
- b. *Fotbollskommittén*
Vi behöver, inför nästa års budget, ta fram ramar och riktlinjer för hur vi ska satsa på våra äldsta ungdomslag och om de ska erbjudas ev ersättning vid

långa resor mm.

Vi **beslutar** att skjuta in 40 000kr i budgeten för reseomkostnader under 2024 för våra äldsta ungdomslag (20 000kr till P09 och 20 000kr F08/09). Vi nyttjar delar av överskottet från föregående år och budgeten så vi hamnar på ett nollresultat.

c. *Cafeterian öppettider*

På två dagar fick det första laget ihop bemanning på helgens matcher – snyggt jobbat. Så nu är ruljangsen igång.

d. *Domarkurs*

Den 6/3 var första domarkursen och den hade 19 deltagare. Nästa kurs är 3/4 och just nu är 17 personer anmälda.

e. *Kvalitetsklubb*

I tisdags var vi på Bolinder Munktell och blev premierade som Sörmlands första kvalitetsklubb, tillsammans med Kvicksund, IFK Eskilstuna och Nykvarn.

5. Ekonomi – lägesrapport

a. *Ekonomiska läget jan - feb*

Inget nytt att rapportera då bokslutet inte är klart.

b. *Sponsorarbetet – upplägg 2024*

Henrik Holmén har fått listan på våra tilltänkta sponsorer och kommer gå igenom och bearbeta dem en och en.

I år kan vi söka pengar, som förening, från Länsförsäkringar.

6. Årshjulet och översiktlig planering

a. *Fokus mars-april*

Vi gick igenom listan och allt är under kontroll.

7. Årsmöte 21 mars

a. *Kallelse, dagordning, program*

Kallelsen har gått ut och påminnelse gick ut idag. Dagordningen finns redo och Annica Barsley kommer och föreläser.

b. *Ordförande, sekreterare och justerare*

Marie Svensson blir ordförande och Nina sitter sekreterare, som vanligt.

Justerare brukar valberedningen välja ut bland åhörarna som är på plats.

c. *Årsberättelse 2023 samt ekonomisk redovisning*

Verksamhetsberättelsen är klar och den ekonomiska redovisningen är på gång. Revisorerna kommer nästa vecka.

d. *Verksamhetsplan 2024*

Planen är färdigskriven och klar och försöker få fatt i "stämpeln" för Kvalitetsklubb att sätta på framsidan.

e. *Budget 2024*

Snart klar, ska flytta in resekostnaderna enligt beslut ovan samt fördelning av FU IF bidraget på 15 000kr (7000+8000kr).

f. *Valberedningens förslag*

Jörgen har rapporterat att styrelsen är intakt (Robin blir ordinarie ledamot istället för adjungerad), inga förändringar.

8. Rapporter och inbjudningar

a. Kansliet aktuella frågor

Vi **beslutar** att aktivera abonnemanget på vår kamera redan nu då efterfrågan kommer när träningsmatcherna drar igång.

Ett kontaktföräldramöte behöver bokas inom snar framtid för att fördela ut uppgifterna inför Eskilstunacupen.

Sophantering och städningen har blivit större och mer omfattande nu i och med att vi har så många utomstående lag som också är här och tränar. Maria har kontakt med en person som kan komma och städa mer noggrant i veckorna. Maria ska träffa henne nästa vecka.

Vi har fått erbjudande om att byta låskistor på våra omklädningsrum så dörrarna låses när man stänger igen dörren. Vi **beslutar** att tacksamt ta emot både låskistor och arbetet att byta dem.

b. Eskilstunacupen

Vi har nu 442 lag anmälda – jättekul!

c. SÖFFs årsmöte

Satu deltog från föreningen medan Pär Eriksson satt ordförande på mötet.

d. EIS årsmöte

Maria representerar föreningen vid mötet den 20 mars.

e. Uppfångade frågor i föreningen

Inget att rapportera.

9. Styrelsemöten våren 2024

a. Måndagar 18.00-20.15

8 april – 6 maj – 10 juni

10. Övriga frågor

Vi **beslutar** att ta fram en funktionströja till våra ledare med text om att man är tränare i en kvalitetsklubb. Maria tar fram förslag.

Vi behöver, under hösten, göra en förfrågan till våra ledare om önskemål på premiering inför 2025.

11. Summering och utvärdering av dagens möte

Summerat tar vi med oss följande punkter inför kommande möte/möten:

- Staketet uppe vid brevlådan är lite snett och vint och behöver åtgärdas
- Gången från skolparkeringen, genom Ortliden, till klubbhuset ska vara ordningställd innan cupen
- Vi behöver, inför nästa års budget, ta fram ramar och riktlinjer för hur vi ska satsa på våra äldsta ungdomslag och om de ska erbjudas ev ersättning vid långa resor mm
- Vi **beslutar** att skjuta in 40 000kr i budgeten för reseomkostnader under 2024
- Vi är numera en Kvalitetsklubb!
- Vi ska ansöka om pengar, som klubb, från Länsförsäkringar
- Allt inför årsmötet är under kontroll
- Vi **beslutar** att aktivera abonnemanget på vår kamera redan nu

- Sophantering och städningen har blivit större och mer omfattande – Maria har kontakt med extern part för att anlita dem till städjobbet i våra omklädningsrum och vid kansliet
- Vi **beslutar** att tacka ja till erbjudandet om att få låskistor till våra omklädningsrum så dörrarna låses automatiskt när de stängs
- Vi **beslutar** att ta fram en funktionströja till våra ledare med text om att man är tränare i en kvalitetsklubb
- Under hösten behöver vi göra en förfrågan till våra ledare om önskemål från deras håll – ska vi satsa på 500kr att inhandla valfri pryl från shop eller finns det något annat på önskelistan?

Ordförande tackar för visat intresse och förklarar mötet avslutat.

Vid protokollet

Justeras

Nina Lindström

Satu Verlinna